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باخردهفروشانموادمخدربرخوردميشود
رييللس پليس پايتخت اعللام کرد که 
پليس آماده همکاري با مديريت شهري 
جديد اسللت. به گزارش ايسللنا، سللردار 
حسللين رحيمي در حاشلليه اجراي طرح 
دسللتگيري خرده فروشان موادمخدر و 

انهدام باند بين المللي قاچاق مواد اعام کرد: قطعا با شوراي شهر و تيم 
جديد شهرداري تهران هماهنگ خواهيم بود، در واقع براي پليس حزب 
و جناح هيچ فرقي ندارد و ما با تيم جديد مديريت شللهري هماهنگ 
خواهيم بود. وي با بيان اينکه اميدواريم تيم مديريت شهري نيز با پليس 
همکاري و هماهنگي هاي لازم را داشته باشد، گفت: ما آماده هر نوع 
همکاري با تيم جديد مديريت شهري هستيم. رييس پليس پايتخت 
همچنين در پاسخ به سوالي درباره برخورد 110 با موادفروشان اظهار 
کرد: برخورد با خرده فروشللان موادمخدر در اولويت قرار دارد از اين رو 
بلله 110 نيللز توصيه کرده ايم که حتما موارد مربوط به خرده فروشللان 
موادمخدر را در دستور کار خود قرار دهد و از شهروندان نيز مي خواهيم 
کلله حتمللا اين موارد را به 110 اطللاع دهند. رحيمي همچنين درباره 
جزييات دسللتگيري "گل "فروشللان در پايتخت نيز گفت: از اين افراد 
25 کيلوگرم مخدر گل کشف شده و دو نفر دستگير شده مسلح بودند 

که پرونده شان به دادسرا منتقل شده است.

تاخير۱۵ساله
درايجادنظامجامعتاميناجتماعي

عضو کميسيون اجتماعي مجلس با انتقاد از بي توجهي نسبت به ايجاد 
نظام جامع تامين اجتماعي درطي 15 سال گذشته، گفت: منابع لازم 
براي ريشلله کني فقر مطلق در جامعه وجود ندارد. سلللمان خدادادي 
درگفتگللو بللا خانه ملت، درخصللوص ضرورت ايجاد نظام جامع تامين 
اجتماعي از طريق ريشه کني فقر مطلق،گفت: ايجاد نظام جامع تامين 
اجتماعي طي 15 سللال گذشللته بارها از سللوي مسئولان وقت تاکيد 
شللده اسللت، به طوري که مقام معظم رهبري حدود 15 سللال پيش 
تاکيد کردند که تمامي مردم بايد هيچگونه دغدغه اي به جز درمان در 
زندگي نداشته باشند؛ بنابراين داشتن دغدغه مالي، پشتيباني و کمبود 
امکانات به هيچ عنوان قابل قبول نيست. وي با اشاره به اينکه درطي 
15 سال گذشته هنوز اقدامات جدي درراستاي ايجاد نظام جامع تامين 
اجتماعي صورت نگرفته است، افزود: نظام جامع تامين اجتماعي داراي 
ملزومات خاصي است که شرايط براي فراهم آوري آن تا کنون حاصل 
نشللده اسللت،البته با اجراي طرح تحول سامت قدم هايي دراين راستا 
برداشته شده ؛ اما اين قدم ها کافي نبوده و بايد اقدامات جدي تري را 

دراين زمينه صورت گيرد.

تغييرزمانبرگزاريمسابقاتدارالقران
امامعلي)ع(ويژهخواهران

با توجه به همزماني مسابقات قرآني دانشجويان و سازمان اوقاف و دارالقران 
امام علي و همچنين درخواست جمع کثيري از شرکت کنندگان براي تغيير 
زمان برگزاري مسللابقات دارالقران امام علي) ع( ، اين دارالقران مسللابقات 
خود را تا فصل پاييز به تعويق مي اندازد و زمان دقيق آن متعاقبا اعام خواهد 
شللد. ضمنا ثبت نام اين مسللابقات تا سللاعت 2٤ روز٣1 مرداد ماه به صورت 
 ) quran.dqat.ir ( اينترنتي با مراجعه به سايت دارالقرآن عامه طباطبايي

امکانپذير است وديگر تمديد نخواهد شد.

الکامگيمزشهريورماهبرگزارميشود

الکام گيمز در تاريخ 19 تا 25 شهريورماه در باغ کتاب تهران توسط 
سازمان نظام صنفي رايانه اي کشور برگزار مي شود.

به گزارش روزنامه تجارت، اين نشست با حضور ناصرعلي سعادت 
رئيس سازمان نظام صنفي رايانه کشور، باقر بحري مدير اجرايي 
نمايشگاه الکامپ و عضو شوراي مرکزي سازمان، اصغر رضانژاد 
دبير سللازمان نظام صنفي رايانه اي اسللتان تهران و مشللارکت 
خبرنللگاران و اصحاب رسللانه با طللرح موضوعاتي مانند گزارش 
بخش ارائه هاي سللالن الکام اسللتارز در بيست و سومين نمايشگاه 
الکامپ و برگزاري الکام گيمز در شهريورماه برگزار شد و در پايان 
نشسللت نيز از اصحاب رسللانه و همراهان هميشگي سازمان نظام 

صنفي رايانه اي تقدير و تشکر به عمل آمد.
سعادت در ابتدا با بيان اينکه الکام گيمز يکي از برنامه هاي جانبي 
بود که در ابتدا قصد داشللتيم در حاشلليه نمايشللگاه الکامپ برگزار 
کنيم اما به فرصت برگزاري نمايشگاه نرسيد، گفت: ازآنجايي که 
که قصد داشتيم اين رويداد را به صورت گسترده و با تمام جزئيات 
در نظللر گرفته شللده، برگزار کنيم بلله دليل محدوديت ها و قوانين 
موجود در فضاي نمايشللگاه بين المللي تهران تصميم بر آن شللد 
تللا الللکام گيمللز بعللد از الکامپ در يک فضللاي بزرگ و به صورت 

مستقل برگزار شود.
الکام گيمز در تاريخ 19 تا 25 شهريورماه در باغ کتاب تهران توسط 
سللازمان نظام صنفي رايانه اي کشللور برگزار مي شود و مسئوليت 
اجللراي آن نيللز بر عهده تيللم PERSIA.GAME خواهد بود. ٤5 
ميليللون تومللان جايزه نقدي و جوايللز غير نقدي براي نفرات برتر 
رقابت هاي الکام گيمز در نظر گرفته شده است. شوند که بر روي 

دو
سللعادت بللا اشللاره بلله اينکه با همللکاري وزارت جوانان و ورزش 
برندگان مسللابقات الکام گيمز به جام جهاني بازي هاي رايانه اي 
بوسللان کره جنوبي اعزام خواهند شللد، رشته هاي مسابقات الکام 
گيمللز را برشللمرد و گفللت: برخي از ايللن بازي ها انفرادي و برخي 

ديگر گروهي هستند.
سعادت با اشاره به اينکه سازمان از فعالان قديمي و نوپاي صنعت 
فللاوا حمايللت مي کنللد، افزود: يکي از وظايف مهم سللازمان نظام 
صنفللي رايانلله اي کشللور را در حمايت از فعالان قديمي و سللنتي 
حوزه فاوا مي¬دانيم اما براي رشد و توسعه کشور بايد نگاهي رو 
به آينده داشللته باشلليم و اين مهم در حمايت و پشللتيباني و ايجاد 
انگيللزه در جوانللان و فعللالان نوپاي صنعت فنللاوري اطاعات و 
ارتباطات اسللت که در برگزاري رويدادهايي مانند الکام اسللتارز 

نمود پيدا مي کنند. 
باقللر بحري مدير اجرايي نمايشللگاه الکامللپ، به رکوردهاي زده 
شللده در الکامپ بيسللت و سللوم اشاره کرد و گفت: الکامپ امسال 
در کمتر از 6 ماه برگزار شللد اما در عين ناباوري بالاي 70 درصد 
رشد ثبت شده است. اين رشد در مشارکت استارتاپها در سالن الکام 
اسللتارز بيش از 100 درصد بود يا فضاي اختصاص يافته به الکام 

استارز بيش از ٤00 درصد رشد داشتيم.
بحري گفت: در بخش مسابقات از مجموع 100 شرکت کننده 20 
استارتاپ برگزيده شدند و از بين آن ها 10 استارتاپ تحليل ارتباط 
برنا، موزرا، کامنت ماير، بازار آناين خدمات استادکار، پياده، نواک، 
برکت، کيف پول خصوصي نيوُ، لوکز و ابر آروان موفق به کسللب 

عنوان برترين شدند.

پيشخوان

اجتماعی
گللروه اجتماعي: روز گذشللته قللرار بود آخرين 
جلسلله شوراي شهر دوره چهارم پايتخت برگزار 
شللود. با اين حال جلسلله ديروز 1٤ عضو شوراي 
شللهر تهللران غيبت داشللتند. براسللاس اخبار 
منتشللر شده قرار است که فعاليت پنجمين دوره 
شللوراي اسامي شللهر تهران از روز چهارشنبه 
اول شللهريورماه به صورت رسللمي آغاز شللود. 
آخرين جلسلله دور چهارم شللوراي شللهر تهران 
مانند جلسللات برگزار شللده در ماه هاي پاياني، 
از انتقادات مختلف اعضاي شللوراي شهر درباره 
تخلفللات صللورت گرفته در دوران شللهرداري 

قاليباف در تهران پُر بود.
در همين حال روز گذشته مهدي چمران، رئيس 
شوراي شهر تهران گفت: در جلسه روز سه شنبه 
قاليباف در صحن غيررسمي آخرين گزارش خود 
را ارائه مي کند. چمران با اشللاره به جلسلله روز 
سلله شللنبه شللورا گفت: اين جلسه بدون دستور 
جلسه برگزار مي شود و گزارشي کوتاه از عملکرد 
شللوراي چهارم اسللت. همچنين شهردار تهران 
در اين جلسلله حضور خواهد يافت و گزارشللي 
به عنوان يک سند کلي و خداحافظي به شورا ارائه 
مي کند. همچنين دوستان در اين جلسه مي توانند 
صحبت هايي که در اين جلسات نداشتند را به هم 

بگويند و از يکديگر حاليت بطلبند.
تعيين سرپرست براي ���3 ماه در شهرداري

رئيس شللوراي چهارم شللهر تهللران همچنين 
گفت: طبق قانون سرپرست شهرداري مي تواند 
تا مدت سه ماه به عنوان سرپرست در شهرداري 
حضور داشللته باشللد و بعد از آن بايد شللهردار به 
صورت رسمي مشللخص شود. چمران در حاشيه 
جلسلله روز گذشته شوراي شللهر تهران، درباره 
انتخاب سرپرست براي شهرداري تهران از سوي 
شوراي پنجم، اظهار کرد: اعضا مي توانند از بين 
کارمندان و يا پرسللنل بازنشسته شهرداري يک 
نفر را براي شللهرداري انتخاب کنند. وي ادامه 
داد: البته چنانچه شهردار فعلي نيز تمايل داشته 
باشد و اعضا بخواهند، وي نيز مي تواند به عنوان 
سرپرسللت در شللهرداري کار خود را ادامه دهد. 
رئيس شوراي شهر تهران ادامه داد: طبق قانون 
سرپرست شهرداري مي تواند تا مدت سه ماه به 
عنوان سرپرست در شهرداري حضور داشته باشد 
و بعد از آن بايد شهردار به صورت رسمي مشخص 
شللود. چمران افزود: حکم سرپرسللتي شهردار را 

مي تواند رئيس شورا امضا کند.
توافق بر سرِ تخلفات در شهرداري مناطق ���

عضو شوراي شهر تهران گفت: هرطور که شده 
در شهرداري مناطق بر سر تخلفات ساخت  وساز 
بلله توافق مي رسللند. محمدمهدي تندگويان در 
جلسه شوراي شهر تهران با تاکيد بر اينکه هنوز 
نتوانسللتيم در مديريت شللهري به يکپارچگي 
برسلليم  گفللت: شللهروندان بللراي طي کردن 
مراحل مختلف صدور پرونده بايد به دفاتر متعدد 
مراجعلله کنند. در حقيقت نتوانسللتيم به وحدت 
رويه و مديريت يکپارچه آنطور که آقاي قاليباف 
ادعا مي کند، برسلليم. وي با اشللاره به مشکات 

موجود در کميسيون ماده 100 خطاب به معاونت 
شهرسللازي و معماري شللهرداري تهران گفت: 
پشللمچي زاده در گزارش خود هيچ اشللاره اي به 
مشکات موجود در کميسيون ماده 100 نکرد. 
درحللال حاضللر تعداد زيللادي پرونده  وجود دارد 
که از کميسيون ماده 100 به مناطق ارجع شده 
و هنوز بازنگشللته اسللت. تندگويان با اشللاره به 
اينکه مهاجرت از درون شهر در اين مدت کنترل 
نشده، افزود: در اين مدت هيچ اقدامي در راستاي 
مهاجرت هللاي درون شللهري صورت نگرفته و 
سللاخت و سللاز به مناطق خاصي محدود شده و 
امکانللات نيللز در يک منطقه خاص تمرکز دارد. 
مناظر شهر به هم ريخته و بافت فرسوده در همان 
وضع اسللت. طرح منطقه 22 هم که قرار بود به 
منطقه پايلوت پايدار درآيد به هيچ جايي نرسيد. 
عضو کمسلليون معماري و شهرسللازي شوراي 
چهارم ادامه داد: پرونده منطقه 12 هنوز باز است 
درحاليکه قرار بود سبک زندگي مردم تغيير کند 
و حتي مديريت شهري خود در آن منطقه ساکن 
شود.از سوي ديگر طرح هاي خاص در کميسيون 
مللاده 5 باقي مانده اسللت. پللروژه تجاري تيراژه 
کللوروش بدون هيچگونه پيوسللت ترافيکي در 
کميسلليون ماده 5 به تصويب رسلليد و ما هنوز 

نتوانستيم در اين زمينه پاسخ مردم را بدهيم.
تخفي�ف ���29 ميلي�اردي ش�هرداري ب�ه يک 

هتل ساز
همچنين روز گذشللته عضو شوراي شهر تهران 
از ارزش گللذاري ملکي توسللط شللهرداري ٤2 
ميليللارد تومللان بيشللتر از ارزش واقعي  آن خبر 
داد. رحمت الله حافظي در جلسلله ديروز شللوراي 
شللهر تهران گفت: تذکرم درباره ملکي اسللت 
کلله در حللال تهاتر با تعدادي از اماک سللازمان 

بازنشستگي شهرداري است. اين ملک متعلق به 
بخش خصوصي است و شهرداري قصد دارد اين 
ملک را گران تر از ارزش واقعي آن خريد کند. او 
ادامه داد: ملک ٤2 ميليارد تومان بالاتر از ارزش 
واقعي قيمت گذاري شللده اسللت. از سوي ديگر 
هزنيه صدور پروانه ٣9 ميليارد تومان اسللت، اما 
29 ميليارد تومان به آن تخفيف داده شده است. 
رييس کميسيون محيط زيست با اشاره به تغيير 
کاربري غيرقانوني ملک نيز افزود: اين ملک در 
پهنه جي قرار دارد و بر اساس تبصره يک ماده 21 
برنامه پنج ساله دوم شهرداري ارائه هر گونه طرح 
در پهنه فضاي سبز که موجب آسيب و کاهش آن 
شود ممنوع است. در نتيجه شهردار مجاز نبوده 
است پرونده اين ملک را به کميسيون ماده پنج 

بفرسللتد. حافظي افزود: در هر حال کميسلليون 
ماده پنج به اين ملک که در شللبان واقع اسللت 
مجوز ساخت هتل داده است با سطح اشغال 20 
درصد و بيسللت طبقه اما برخاف کمسيون ماده 
5، شللهردار منطقه مجوزي با سللطح اشغال ٣0 
درصد در 25 طبقه صادر کرده که دوسللتان بايد 

پاسخگو باشند.
کس�ي حاضر نيس�ت در منطقه ���22 سکونت 

کند
در ادامه يک عضو ديگر شوراي شهر تهران گفت: 
چنان بايي بر سر منطقه22 آوردند که کسي حاضر 
نيست در آنجا سکونت کند. عبدالحسين مختاباد 
در جلسه ديروز شوراي اسامي شهر تهران بيان 
داشت: اينکه مي گويند تهران شهر سوخته است، 
واقعا صحت ندارد. اين شللهر رشللد قابل توجهي 
داشللته و هر دوره اي موافقان و مخالفان خودش 
را دارد که اين نيز طبيعي است. او افزود: قاليباف 
مي گويد 96درصد مردم گشللنه هسللتند و تنها ٤ 
درصد بضاعت مالي بسلليار خوبي دارند و دولت 
کاري نکرده است؛ پاسخ اين اظهارات اين است 
که 12سللال کار نکرديد و شللهر سوخته تحويل 
داديد! مختاباد بيان داشت: در منطقه 22 اتفاقي 
افتاده که اين روزها شللبيه زندان شللده، بايي بر 
سللر منطقه 22 آوردند که کسللي حاضر نيست در 
آنجا سللکونت کند، برايم جاي سللوال اسللت که 
مسللوولان تهران با منطقه22 چه مي کنند. اين 
عضو شوراي شهر تهران گفت: در مورد گزارش 
هفته قبل عملکرد شهرسللازي شهرداري تهران 
يادداشت هايي نوشتم اما نمي دانم کجا گذاشتم و 
برهمين اساس صحبت نمي کنم.همچنين اقبال 
شاکري در تذکر پيش از دستور خود گفت: بالاخره 
تاش مذبوحانه ما به ثمر رسيد و فاضاب منطقه 

22 که سال هاست منتظر آن هستيم از شنبه آينده 
کلنللگ خواهللد خورد. وي اداملله داد: اين پروژه 
۸00 ميليللارد تومللان ارزش دارد و با مشللارکت و 
سللرمايه گذاري شللهرداري و اداره آب فاضاب 
در حال انجام است تا مردم منطقه بتوانند از اين 

خدمات بهره مند شوند.
انتق�اد مج�دد از قرارداده�اي دقيق�ه نودي  ���

شهرداري
همچنين رييس کميته محيط زيسللت شللوراي 
شهر تهران از قراردادهاي دقيقه نودي شهرداري 
تهران گايه کرد. محمد حقاني در تذکر پيش از 
دستور در آخرين جلسه علني شوراي شهر چهارم، 
با بيان اينکه تنها چند روز ديگر به پايان مديريت 
فعلي شهر باقي مانده و بارها خواهش کرديم که 
در واپسللين لحظات مديريت شهري قراردادي 
امضا نشللود افزود: باخبر شللديم که بدون اطاع 
مديرعامللل برج مياد، مديريللت طبقه "منفي 
يک" برج به يک شخص واگذار شده است. وي 
با بيان اينکه اردوگاه شللهيد ميرحسيني به متراژ 
٤۸ هکتار نيز به بخش خصوصي واگذار شللده، 
گفت: همچنين باخبر شديم که مرکز اتحاد که در 
راستاي توانمندسازي بانوان استفاده مي شد، به 
آقاي »م« واگذار شده است و جاي سوال است که 

چرا شهرداري اين اقدامات را انجام مي دهد.
واکنش به درخواس�ت نامگذاري معبري به  ���

نام مصدق
روز گذشللته همچنين يک عضو شللوراي شللهر 
تهللران گفللت: با توجه به نظللر امام خميني )ره( 
نسللبت به مصدق، نامگذاري خياباني به اسللم 
ايشللان جاي تامل دارد. مجتبي شاکري با اشاره 
بلله نامگللذاري بيش از 1500 معبللر و مکان در 
شللهر تهران گفت: تازه ترين مراسللم رونمايي 
از پللاک معبللر نامگللذاري اي متعلق به مرحوم 
آيت الله هاشمي رفسللنجاني بود کلله روز جمعه 
طي مراسللمي انجام شد. شللاکري ادامه داد: در 
جلسه مذکور حجت الاسام دعايي، عضو مجمع 
روحانيللون مبارز خواسللتار نامگذاري مکاني به 
نللام مرحللوم دکتر محمد مصدق شللدند. طرح 
اين نامگذاري سللال گذشللته با امضاي عده اي 
از اعضاي شللوراي شهر به کميسيون نامگذاري 
واصل شد و ما هم موضوع را در دستور کار قرار 
داديللم و در جلسللات متعددي بلله آن پرداختيم، 
اما در جريان بررسللي موضوع با سللخني از امام 
خميني )ره( که اظهارنظرشان درباره مصدق بود، 
مواجلله شللديم و با توجه بلله نظر امام نامگذاري 
معبللري به نللام مصدق به نظرمان تامل برانگيز 
آمد. شللاکري با بيان اينکه با وجود اين صراحت 
لهجه امام، چگونه مي توانيم با حفظ و صيانت از 
کام ايشللان منشللاء اخذ تصميم منطقي و قابل 
دفاع در محضر شهروندان باشيم، گفت: با توجه 
به اين سللخنان، نامه اي خطاب به آقاي دعايي 
نوشته و رونوشتي هم براي تمام اعضاي شوراي 
شهر ارسال کردم تا راهنمايي کنند، اکنون تکليف 
چيسللت و چگونه کميسلليون نامگذاري به اين 

درخواست پاسخ دهد؟

آخرين جلسه  علني شوراي شهر چهارم به تنش کشیده شد؛

انتقاد در وقت اضافه

اخ��بار ش�هرستان

به همت شرکت شهرک صنعتي مازندران ؛

برگزاري تور صنعتي خبرنگاران، در شهرک صنعتي امامزاده عبداله امل

فناوري FTTH در تلفن هاي ثابت شهر ايلام راه اندازي مي شود

بازديد فرماندار کرمان از مخازن و تاسيسات آبرساني شهداد

تقديراز زحمات 25 ساله عضو هيات امناي دانشگاه علوم پزشکي کرمان

آزمايشگاه آب و فاضلاب استان کرمان مجهزترين آزمايشگاه جنوبشرق

نصب 13 دستگاه ارتقاء کيفي آب در شهر رفسنجان 

فرماندار کرمان با اشللاره به کلرزني و انجام اقدامات حفاظتي 
از مخازن آب شللرب گفت: آب شللهداد از لحاظ کمي و کيفي 
هيچ گونه مشللکلي ندارد.محمدعلي توحيدي بعد از بازديد از 
مخازن، تاسيسللات و شللبکه آب شللرب در جمع مردم شهداد، 
اظهار کرد: بعد از بررسي هاي انجام شده در خصوص کيفيت 
آب شللرب منطقه شللهداد به اين نتيجه رسلليديم که آب شرب 
اين منطقه از لحاظ کمي و کيفي هيچ مشکلي ندارد.وي افزود: 
اسناد و شواهد نشان دهنده اين است که با کلرزني و اقدامات 

حفاظتي از مخازن آب شللرب مراقبت هاي بهداشللتي صورت 
مي گيرد.توحيدي با بيان اينکه شرکت و آب و فاضاب منطقه 
شبکه توزيع آب شرب را بررسي مي کند و در راستاي توزيع آب 
آشللاميدني سللالم کوشا است، گفت: در راستاي بازديد امروز از 
مخازن، تاسيسات و شبکه آب اشاميدني شهداد به اين نتيجه 
رسلليده ايم که شللرکت آب و فاضاب در اين منطقه مسئوليت 
تامين آب آشللاميدني بهداشللتي، سللالم و استاندارد را به خوبي 

انجام داده است.

در حاشلليه برگللزاري نشسللت کميسلليون 
دائمي هيللات امنللاي دانشللگاه هاي علللوم 
پزشللکي کرمان، بم و دانشکده علوم پزشکي 
سلليرجان، از زحمات و تاش هاي 25 سللاله 
دکتر محمد حسللين داعللي پاريزي با اهداي 
لللوح يادبود قدرداني شللد. بلله گزارش پايگاه 

اطاع رسللاني دانشللگاه علوم پزشللکي کرمان، دکتر داعي 
درسللال 1٣2٤ در پاريز سلليرجان متولد شللد و در سال 1٣50 

از دانشللگاه پزشللکي تهران مدرک دکتراي 
پزشللکي را دريافت کرد.وي در سللال 1٣56 
بللورد تخصصللي کودکان را دريافت کرد و از 
سال 1٣5۸ در دانشگاه علوم پزشکي کرمان 
مشللغول به فعاليت و خدمت رساني شد. وي 
از سللال 1٣71 عضو هيات امناي دانشللگاه 
علوم پزشللکي کرمان شللد . دکتر داعي هم اکنون به افتخار 

بازنشستگي نائل آمده است.

برگزاري اولين جلسه بررسي رفع مشکلات درمناطق خطر خيز استان بوشهر 
بوشهر- خبرنگار تجارت : رييس اداره مديريت 
بحران اداره کل راه و شهرسازي استان بوشهر 
ازبرگزاري اولين جلسه بررسي ورفع مشکات 
واصاح سازه هاي تقاطعي فاقد آبگذري مناسب 

در مناطق خطر خيز خبر داد. 
بلله گللزارش روابللط عمومللي اداره کل راه و 
شهرسللازي استان بوشللهرمهندس مسعودي 
اظهار داشللت :٤7 نقطه از سللوي وزارت راه و 

شهرسللازي در سللطح اسللتان تعيين گرديده که در اين جلسه 
با حضورمديريت هاي سللاخت و توسللعه راهها  و فني و اجرايي 

اداره کل راه شهرسللازي اسللتان بوشللهرو 
نمايندگان و کارشناساني از دفتر فني و مديريت 
بحللران اسللتانداري ،آب منطقه اي ،راهداري، 
وشللهرداريها در سالن جلسات اداره کل برگزار 
شللد. وي افزود:هر يک از دسللتگاهها بسته به 
حوزه استحفاظي خود راه حلها و مشکات پيش 
رو را بيللان نمللوده و مقرر گرديد دسللتگاههاي 
اجرايي ذي ربط با اعتبارات موجود مشللکات 
 سللازه هاي تقاطعللي فاقللد آبگللذري مناسللب را مديريللت

نمايند.

مجتبي ابراهيم نژاد معاون بهره برداري شرکت آب و فاضاب 
استان کرمان با اشاره به اين مطلب که کيفيت آب شرب استان 
به صورت مسللتمر و روزانه آزمايش مي شللود گفت: آزمايشگاه 
کنترل کيفيت سللتاد مرکزي آب و فاضاب اسللتان کرمان، 
مجهزترين آزمايشللگاه در جنوبشللرق کشللور است که به طور 
مرتب آب شهرهاي استان را کنترل و به کشور گزارش مي کنيم.

ابراهيم نژاد در رابطه با کيفيت آب دستگاههاي ارتقاء کيفي آب 
نيز گفت: روزانه دو يا سه مرتبه از دستگاههاي تصفيه آب نمونه 

برداري و کنترل مي شوند و تاکنون هيچ مشکلي نداشته اند و آب 
با کيفيت در اختيار مردم قرار مي گيرد.وي در رابطه با پساب اين 
دسللتگاهها نيز بيان داشللت: ميزان پساب دستگاههاي تصفيه 
آب 25 درصد آب توليدي است که روي آن کنترل هاي لازم 
انجام مي شللود.ابراهيم نژاد ادامه داد: کيفيت اين پسللاب ها در 
حدي است که هيچ مشکلي ندارد و مي تواند به چرخه برگردد 
اما با اين وجود، در کنار دسللتگاههاي تصفيه، چاههاي جذبي 

حفر شده و اين پساب به چاهها منتقل مي شود.

تاکنللون 1٣ دسللتگاه ارتقللاء کيفي آب در نقاط مختلف شللهر 
رفسنجان نصب شده است.خبرنگار آبفا کرمان- حسين چرخ 
انداز رئيس هيئت مديره و مديرعامل شللرکت آب و فاضاب 
شهرستان رفسنجان گفت: تاکنون 1٣ دستگاه تصفيه آب در 
شللهر رفسنجان نصب شده است.وي افزود: اين دستگاههاي 
تصفيلله آب در بلللوار امللام رضا )ع(، خيابللان 15 خرداد، پارک 
موزه رياسللت جمهوري، خيابان حجت، بلوار باهنر جنب اداره 
ورزش و جوانان، پارک شقايق، شهرک زهرا واحدي، شهرک 

صنعتللي، بلللوار هجللرت، خيابان کارگر، پارک مللادر، خيابان 
مطهللري و بيمارسللتان علي ابللن ابيطالب )ع( قرار دارند.چرخ 
انداز در ادامه بيان داشللت: در شللهر رفسللنجان با اسللتفاده از 
ظرفيللت بخش خصوصي با سللرمايه گللذار بخش خصوصي 
براي نصب 50 دستگاه تصفيه آب در 50 نقطه شهر رفسنجان 
قرارداد بستيم که تاکنون 1٣ دستگاه نصب شده و با توجه به 
 استقابل شهروندان تعداد آنها نيز درنقاط مختلف شهر افزايش

 مي يابد.

تقدير بخشدار چوار از مدير امور آب و فاضلاب روستايي شهرستان ايلام 
بخشدار چوار با اهداء لوح تقديري از مدير امور آب و فاضاب 
روستايي شهرستان ايام تشکر و قدرداني نمودند .به گزارش 
روابط عمومي شللرکت آب و فاضاب روستايي استان ايام 
. ايللوب چراغي بخشللدار چوار بلله جهت تاش صادقانه در 
رفللع مشللکات و پيگيري درخواسللت هاي مردمي بخش 
چللوار در زمينلله خدمات آبرسللاني از مهندس سللليمان نژاد 
رئيللس امللور آب وفاضاب روسللتايي شهرسللتان ايام با 
اهداءلوح تقدير و تشللکر وقدرداني نمودند .در قسللمتي از 
اين لوح آمده اسللت : با بررسللي به موقع مشکات ،پيگيري 
درخواست هاي مردمي ،تاش صادقانه در رفع آنها و مديريت 

آب شرب روستاهاي بخش چوار علي رغم گرماي کم سابقه 
سللال جاري خوشللبختانه اين عملکرد رضايت عمومي را به 
همراه داشللته اسللت که بخش قابل توجهي از اين موفقيت 
ناشللي از حسللن مديريت و حمايت حضرتعالي و مجموعه 
همللکاران محترم بوده اسللت که بللر خودميدانم به مصداق 
حديث شللريف ""من لم يشللکر المخلوق لم يشللکرالخالق 
"" از جنابعالي و مجموعه همکاران محترم تقدير و تشللکر 
نمايللم اميللدوارم بللا توکل بلله خداوند در انجللام وظايف و 
 تحقق اهداف عالي نظام جمهوري اسامي موفق و سربلند

 باشيد .

خبرنگاران و اصحاب رسللانه به مناسللبت 21 مرداد 
روز حمايللت از صنايللع کوچک و روز خبرنگار، از چند 
واحد توليدي در شهرک صنعتي امامزاده عبداله )ع( 
آمل بازديد کردند.به گزارش روابط عمومي شللرکت 
شللهرک هاي صنعتللي مازنللدران، سلليد مصطفي 
موسللوي در اين بازديد و در جمع خبرنگاران گفت: 
اقتصللاد مقاومتللي باهدف تأمين رشللد پويا و بهبود 

شاخص هاي مقاومت اقتصادي و دستيابي به اهداف 
چشم انداز که از سوي مقام معظم رهبري اباغ شده 
اسللت و براي تحقق اقتصاد مقاومتي بايد فرهنگ 
مصللرف و سللبک زندگللي را اصاح کنيللم و خريد 
کالاي ايرانللي را به جللاي کالاي خارجي قرار دهيم. 
مديرعامل شللرکت شللهرک هاي صنعتي مازندران 
افللزود: شللهرک صنعتللي امامزاده عبداللله )ع( آمل 

به عنوان قطب صنعت استان بوده که در حال حاضر 
22٤ واحد بهره بردار با سرمايه گذاري 2610 ميليارد 
ريال در حال فعاليت و توليد مي باشللند. موسللوي با 
اشاره به مزيت هاي برگزاري تور صنعتي، به ويژه تور 
خبرنگاران بيان داشت: آشنايي خبرنگاران و عکاسان 
خبري با ظرفيت ها و توانمندي هاي واحدهاي توليدي 
در شهرک هاي صنعتي استان موجب تبيين خدمات 

دولت در حوزه صنعت و توليد و اجراي زيرساخت در 
شللهرک ها مي شود. وي تصريح کرد: در اين بازديد، 
خبرنگاران و عکاسان خبري از ٣ واحد توليدي دوشه 
هللراز، صالللح و بريان گوشللت بازديد کردند. لازم به 
توضيح است، در اين تور صنعتي ٤2 نفر از خبرنگاران، 
با توانمندي هاي واحدهاي توليدي مستقر در شهرک 

صنعتي امامزاده عبداله )ع( آمل آشنا شدند.

مديرعامللل شللرکت مخابللرات ايللام از ارتقا 
زيرسللاخت هاي مخابراتي در اين اسللتان خبر 
داد و گفللت: فناوري FTTH در تلفن هاي ثابت 
شللهرونداني ايللام بزودي راه انللدازي خواهد 
شد.حشللمت الله اسللدي اظهار کرد: فناوري ) 
FTTH( به معني فيبرنوري تا سللاختمان است 

که يکي از پيشرفته  ترين شيوه هاي ارتباطي دنيا 
محسللوب مي  شللود.وي افزود: در اين سرويس 
به جاي کابل مسللي از فيبر نوري براي انتقال 
اطاعات تا ساختمان يا محل مشتري استفاده 
مي  شللود و مي  تللوان سللرويس  هاي گوناگوني 
همچللون تلفللن، اينترنت، سللرويس هاي چند 

رسللانه اي و ديگر سللرويس هاي بر بسللتر ديتا 
را بللا سللرعت و کيفيتي بسلليار بالاتللر از کابل 
مسللي در اختيار مشللترکان قرار داد.مديرعامل 
مخابرات ايام تاکيد کرد: محدوديت در استفاده 
از سللرويس هاي کابل مسللي وجود داشللت به 
طوريکلله پهنللاي باند آن حللدود پنج مگابايت 

بيشتر نبود اما پهناي باند در اين فناوري جديد 
به حدود 100 مگابايت بر ثانيه مي رسد.اسللدي 
يادآور شد: تلفن هاي ثابت با اين فناوري جديد 
اين امکان را پيدا مي کنند که صدايي با کيفيت 
 HD و حتللي امللکان مکالمه تصويللري در حد
داشللته باشلليم.وي از بهره برداري کامل از اين 

فناوري در ايام هفته دولت خبر داد و اضافه کرد: 
با توجه به فراهم بودن زيرساخت هاي لازم در 
اين خصوص، در صورت استقبال مردم به بيش 
از 2 هزار پورت )مشترک( راه اندازي خواهد شد 
و چنانچلله ايللن ميزان نيز به فروش برسللد اين 

روند ادامه مي يابد.

حافظی : تذک�رم درباره ملکي  ���
اس�ت که در حال تهاتر با تعدادي 
از املاک س�ازمان بازنشس�تگي 
ش�هرداري اس�ت. اي�ن مل�ک 
متعلق به بخش خصوصي اس�ت و 
ش�هرداري قصد دارد اين ملک را 
گران ت�ر از ارزش واقعي آن خريد 
کند ملک ۴۲ ميليارد تومان بالاتر 
از ارزش واقعي قيمت گذاري شده 
اس�ت از سوي ديگر هزنيه صدور 
پروانه 39 ميليارد تومان است، اما 
۲9 ميلي�ارد تومان به آن تخفيف 

داده شده است

اهم مطالب خبر


